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Szanowny Panie Prezesie, 

zapoznałem się z pismem z dn. 22 grudnia br. i ze zdziwieniem przyjąłem Pański atak na 

moją osobę oraz przedstawicieli OZZPF. Pozwalam sobie zauważyć, że to nie Pan jest stroną, 

przed którą będziemy się tłumaczyć ze swoich działań, a tym bardziej nie mamy obowiązku 

informowania Pana jakie jest nasze stanowisko wobec wyceny świadczeń.  

OZZPF w odróżnieniu od KIF, którą Pan reprezentuje, od lat podejmuje działania na 

rzecz polskiej fizjoterapii. Efektem tego są chociażby ostatnie podwyżki z lipca br. Cieszy nas 

fakt, że przypomniał Pan sobie o problemie już po fakcie, gdy realne podwyżki weszły w 

życie. Poniekąd rozumiem też Pana frustrację z tego powodu. Ale skoro nie chciał Pan 

wcześniej prowadzić z nami konsultacji w zakresie negocjacji z Ministerstwem Zdrowia w 

sprawie podwyżek, pozwoli Pan, że tym razem to my nie będziemy z Panem prowadzić 

konsultacji w sprawie naszych uwag, wniosków i sugestii w zakresie określenia warunków 

zawierania i realizacji umów…, które przekazaliśmy Prezesowi NFZ i Ministrowi Zdrowia. 

Uważam, że merytoryczna współpraca nie polega na atakowaniu drugiej strony i 

przepytywaniu, co inni zrobili w danej sprawie. Dlatego z szacunku dla instytucji, którą Pan 

reprezentuje, proponuję, aby każda ze stron interesowała się efektami swoich działań. 

Jednocześnie pragnę Pana uspokoić i zapewnić, że rozmowa z Prezesem NFZ w dniu 17 

grudnia br. była rzeczowa i merytoryczna. Niemniej w każdej pracy i działaniu najważniejszy 

jest efekt końcowy, dlatego nie wchodząc z Panem w dalszą polemikę, ze spokojem oczekuję 

stanowiska NFZ do naszych propozycji. 

z poważaniem 

 
 

 


